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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:8 Åtgärder för att stoppa rattonykterheten

Onyktra lastbilschaufförer trafikerar våra vägar, vilket är helt oacceptabelt. 
Medieuppgifter gör gällande att en chaufför nyligen kört in i en annan lastbil i 
Malmös hamn, och att han vid tillfället hade 4 promille alkohol i blodet. 
Polisen är nu inne i en omorganisation där man minskar ned på trafikpolisen, 
och tydliga siffror visar också att antalet utandningsprov har minskat avsevärt. 
Dessutom har den nya regeringen inte fått upp alkobommar i våra hamnar, trots 
att riksdagen har gett regeringen detta i uppdrag genom ett tillkännagivande. 
Situationen på våra vägar är rena vilda västern, och olagliga transporter och 
onyktra förare kör där dagligen.

 

Vad tänker statsrådet Anders Ygeman göra åt den ohållbara situationen med 
rattonykterheten på våra vägar?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-09-17
Besvaras senast
2015-09-30 kl. 12.00


